



(La version française suit le texte anglais)

Dear ENERGY STAR® Canada Participant,

We wish to inform you that the effective date for the Version 5.0 ENERGY STAR Residential Water Heaters specification was April 18, 2023. As of that date, only products certified to Version 5.0 and submitted by EPA-recognized certification bodies (CBs) to EPA using the Version 5.0 web service will display on our list of certified models.

Please contact EPA at waterheaters@energystar.gov with any questions regarding the specification. CBs should direct questions concerning the submittal of Version 5.0 certified residential water heaters to Certification@energystar.gov.

Please e-mail ENERGY STAR Canada if you have any questions.

The ENERGY STAR Canada Team

Cher participant ENERGY STAR® Canada,

Nous tenons à vous informer que la date d'entrée en vigueur de la version 5.0 des spécifications ENERGY STAR sur les chauffe-eau résidentiels était le 18 avril 2023. À compter de cette date, seuls les produits certifiés conformes à la version 5.0 et soumis par des organismes de certification (OC) reconnus par la EPA à cette dernière au moyen du service Web Version 5.0 s'afficheront sur notre liste de modèles certifiés.

Veillez communiquer avec la EPA à l'adresse waterheaters@energystar.gov si vous avez des questions au sujet des spécifications. Les OC doivent adresser leurs questions concernant la soumission des chauffe-eau résidentiels certifiés version 5.0 à certification@energystar.gov.

Veillez envoyer un courriel à [ENERGY STAR Canada](#) si vous avez des questions.

L'équipe ENERGY STAR Canada

© 2023 Microsoft Dynamics. All rights reserved.

-undefined-
[Unsubscribe](#)